

GOVERNMENT OF THE UNION OF MYANMAR

IMMIGRATION DEPARTMENT

REPORT OF ARRIVAL (AVIS D'ARRIVÉE)

(to be delivered to the Immigration Authorities in Myanmar)
(pour donner aux autorités d'immigration de Myanmar)

(Full name) (in block letters) (Nom et prénom en majuscules)		(Nationality) (Nationalité)
(Passport No) (Passeport N°)	(Date and Place of issue) (Date et Lieu de délivrance)	
(Visa N° and date)	(Authority, if any)	
(Address stay in Myanmar) (Adresse prévue au Myanmar)		
(Name and Address of referee in Myanmar) (Nom et adresse du garant au Myanmar)		
Photo originale à fixer	Signature of Passport holder Signature du titulaire du Passeport	
	Date :	
(Date of Arrival in Myanmar) (Date d'arrivée au Myanmar)		
(Date of Departure from Myanmar) (Date de départ du Myanmar)		
Immigration Inspector on duty		

Avis : Change obligatoire

Un minimum de US \$ 200 ou dans une monnaie acceptée et équivalente doivent être échangés en *Foreign Exchange Certificate* (FEC) 200 unités. C'est le minimum qu'un étranger doit dépenser pendant son séjour dans le pays et le FEC non utilisé ne peut en aucun cas être reconverti.

Si un étranger a changé plus que US \$ 200, le restant non utilisé du FEC peut être reconverti à son départ en montrant le "FOREIGN EXCHANGE CERTIFICATE VOUCHER" au guichet des changes.

N.B. : "Les enfants de moins de 12 ans" et "membres du *Package Tours Groups* (voyage organisé)" sont exemptés

Notice : Compulsory Currency Exchange

A minimum of US \$ 200 or other equivalent acceptable currency has to be changed with *Foreign Exchange Certificate* (FEC) 200 units. This is minimum amount to be spent by a foreigner during his/her stay in the country and any unused FEC out of this amount will not be reconverted.

If a foreigner has exchanged in excess of US \$ 200, any unutilised balance of the FEC will be reconverted at the time of departure on presentation of the "Foreign Exchange Certificates Voucher" at the Exchange Counters.

Note : "Children up to 12 years" and "Members of the *Package Tour Groups*" are exempted.